
Pozdrowienia dla Konferencji Fa w Ameryce Południowej  

 
Uczniowie Dafa w Ameryce Południowej: Witam was! 

 

 Na początku życzę wam aby konferencja odniosła sukces, jednocześnie mam nadzieję, 

że dzięki tej Konferencji Fa wzniesiecie się w kultywacji. Ponieważ Dafa to kultywacja, a 

uczniowie Dafa to kultywujący, więc dla uczniów Dafa kultywowanie jest konieczne. Tylko 

poprzez dobre kultywowanie siebie można spełnić misję ucznia Dafa. 

 

Dziękuję wam wszystkim! Ponownie życzę waszej Konferencji Fa sukcesu! 

 

Mistrz Li Hongzhi 
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